

老师们，同学们和家长们，大家好！

本周六（5/4）中文学校 1:30PM 正常开始上课。

2019 华夏南区辩论赛将于周六下午首次在本校举行。请大家准时到校，不要在上课时间进入教学区。协助学校照看好孩子，不让他们在学校里奔跑打闹。

1.辩论赛安排：感谢汪杰，杨剑虹和廖山漫老师和许多老师家长过去几个月花费的心血。经过校内培训与选拔，黄浩，赵云飞，林泽曦，刘正翔，刘待为，李小松等六位同学将代表华夏南部出征，祝他们取得好成绩。

来自 6 所分校的 10 支代表队将在 E125 和 E123 两间教室比赛，cafeteria 中部将保留为参赛队休息地，请大家不要使用。三个班级场地将做以下调整：

一年一班： A106 教室

张老师儿童绘画： A102 教室

少儿扯铃： D Wing 走廊

2.BBQ 售票：年度烧烤家长会本周六开始卖票，详情请与家长会长赵昀联系。

时间： 6 月 1 日周六 4:45PM - 7:30PM

地点： Holmdel Park Top Hill

票价： 成人\$12;儿童（12 岁以下，含 12 岁）\$8

3.智力运动会：华夏智力运动会将于 5 月 19 日在桥水分校举行，报名截止日期推迟至 5 月 7 日。[请点击查看报名文件](#)，有意参加者请与领队王露生（lushengwang@hotmail.com）联系，或者到 PTA 桌咨询。欢迎棋牌爱好者在本周六到 D110 教室切磋交流。

比赛项目有围棋、象棋、国际象棋、桥牌、五子棋、国际跳棋、升级和数独。学校会负责报名费，免费提供 T-shirt 和午餐，所有参赛青少年都将获得奖牌。

4. 社区活动：本周六华夏南部将和其他社团在 Marlboro Township Recreation Center 举行 Seniors Fun Day 活动。Marlboro Youth Exchange Program 将于六月初举办旧衣服和旧图书捐赠活动消息。详情请看附件，欢迎踊跃参与。

5.家长值班：本周领班：赵昀，林晓风 刘大勇。

今后几周值班安排，请查看附件或者 [学校网页](#)。

值班当日，请您在上课前 15 分钟签到，第三节下课后 10 分钟签出。请您在整个过程中坚守岗位，保证给孩子们提供一个安静安全的教育环境。

感谢你们的参与和支持！

赵巍
华夏南部中文学校校长

Dear Teachers, Students, and Parents,

This Saturday(5/4), the school will begin at 1:30PM as usual.

Please help your children develop a good habit of attending classes on time. Be sure to arrive at the classroom before the class begins. Also ask students to avoid eating in the classroom.

1.Debate Contest: The 2019 Huaxia South District Debate Contest will be held at Huaxia South for the first time on Saturday afternoon. Thanks to Judy Wang, Jianhong Yang and Shanman Liao and many teachers and parents for their hard work in the past few months.

Ten teams from the 6 campuses will compete in the E125 and E123 classrooms. The middle section of the cafeteria will be reserved as a resting place for the teams. The following adjustments will be made to the three classes:

Grade 1 Class 1: A106
Ms Zhang's Drawing Class: A102
Youth Chinese Yoyo: D Wing Hallway

2.BBQ Ticket Sales: Please stop by PTA desk to buy Annual BBQ tickets.

Time: June 1st 4:45PM - 7:30PM

Location: Holmdel Park Top Hill

Price: Adult-\$12; Kids (12 and under) - \$8

3.Huaxia Mind Sports Tournament: Huaxia Mind Sport Tournament will be held at Bridgewater on 5/19/2019. The registration deadline has been extended to 5/7/2019. The games include Go, Chess, Chinese chess, checkers, Wuziqi, Sudoku, Bridge and Pair Upgrade. [Click here for more information.](#)

Huaxia South will provide free registration, lunch and T-shirt. Both students and parents are welcome. If you are interested, please contact Lu Wang

(lushengwang@hotmail.com) or visit PTA table.

4. Community Events: This Saturday, Huaxia South and other organizations will hold Seniors Fun Day at the Marlboro Township Recreation Center. The Marlboro Youth Exchange Program will host old clothes and old book donations in early June. Please see the attachment for details.

5. Parent Duty: Please check following link for future duty assignment:

<http://www.hxsouth.org/PTA/ParentDuty.aspx>

On your duty day, please sign in 15 minutes before class starts and sign out 10 minutes after third class. Please stay on duty during this period to ensure a quiet and secure education environment for the children.

With warm regards,

With warm regards,

Wei Zhao
Principal, Huaxia South Chinese School